

7 April 2025 مابريل 2025 7

Disclosures and Compliance Section Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،، إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،،،

Greetings,

Subject: <u>Issuance of a resolution by circulation on Monday, 7 April 2025, regarding Borouge PLC's (the Company) share buyback program and the market's approval</u>

الموضوع: إصدار قرار مجلس إدارة شركة بروج بى ال سى (الشركة) بالتمرير يوم الاثنين الموافق 7 أبريل 2025 بشأن برنامج شراء الشركة لأسهمها وموافقة السوق عليه

The Company would like to announce that its Board of Directors issued a resolution by circulation at 6PM on Monday, 7 April 2025, approving the implementation of a share buyback program for up to 2.5% of the Company's issued shares. This resolution was passed following the approval of the Company's Annual General Assembly during today's meeting, which authorised the Board to proceed with the buyback in accordance with the regulations of the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قام بإصدار قرار بالتمرير في تمام الساعة السادسة من مساء اليوم الاثنين الموافق 7 أبريل 2025، حيث وافق المجلس بموجبه على البدء في تنفيذ برنامج شراء الشركة لأسهمها وبحد أقصى 2.5% من الأسهم الصادرة عنها، ويأتي صدور القرار بعد موافقة الجمعية العمومية السنوية للشركة في اجتماعها الذي انعقد اليوم على شراء الشركة لأسهمها وتفويض مجلس إدارة الشركة بإتمام عمليات الشراء وفقاً لانظمة سوق أبوظبي للأوراق المالية.

We further confirm that the ADX has approved the Company's request to proceed with the share buyback. In addition, the Company has obtained a no-objection confirmation from the Abu Dhabi Global Market (ADGM), given that it is a licensed entity under ADGM.

كما نفيدكم بموافقة سوق أبوظبي للأوراق المالية على قيام الشركة بشراء أسهمها وحصول الشركة على عدم ممانعة من سوق أبوظبي العالمي على ذلك كونها إحدى الشركات المرخصة لدى سوق أبوظبي العالمي.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Hazeem Sultan Al Suwaidi / هزيم سلطان السويدي / Chief Executive Officer / الرئيس التنفيذي /

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: السادة/هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين





